
 
 

Zápis č. 06/2014 z 6. jednání AS FEK ZČU 
ze dne 22. 10. 2014 

 
Přítomní senátoři:  PaedDr. Dana Egerová, Ph.D.; RNDr. Mikuláš Gangur, Ph.D.; Ing. Mgr. 
Radka Součková; Ing. Jan Tlučhoř, Ph.D.; Ing. Jitka Zborková, Ph.D.; JUDr. Ing. David 
Martinčík; Ing. Jarmila Ircingová, Ph.D.; Ing. Michaela Krechovská, Ph.D.; David Ženíšek; 
Ondřej Pelnář; Jakub Hazda; Bc. Jana Boučková; Ing. et Ing. Jiří Pešík; Martina Mončeková 
 
Omluvení senátoři: Ing. Lenka Zahradníčková; Ing. Lenka Králová, Ph.D. 
 
Přítomní hosté: doc. Dr. Ing. Miroslav Plevný; Ing. Hana Kunešová; doc. PaedDr. Ludvík 
Eger, CSc. 
 

 
Přítomno: 14 senátorů (12 členů AS FEK bylo přítomno po celou dobu jednání). 

AS FEK byl po celou dobu jednání pléna usnášeníschopný. 
 
 
Program: 

1. Změny ve složení AS 
2. Informace o výsledcích přijímacího řízení na akademický rok 2014/2015 
3. Doplňovací volby do předsednictva AS FEK 
4. Vyhláška o přijímacím řízení na akademický rok 2015/2016 
5. Rozpočtová změna 
6. Rozpočtový výhled na 2015 
7. Různé 

 
Předsedkyně dr. Egerová přivítala všechny přítomné senátory a hosty na 6. jednáním AS FEK 
a seznámila je s navrženým programem jednání. Poté jmenovala 2 skrutátory – senátora dr. 
Tlučhoře a senátorku dr. Ircingovou a předložila k hlasování návrh programu jednání. 
 
 

Schválení programu jednání: 

Akademický senát FEK ZČU schvaluje program 6. jednání AS FEK. 
 

Celkem přítomno senátorů:  12 Hlasů pro usnesení:  12 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: PROGRAM JEDNÁNÍ BYL SCHVÁLEN.  



1. Změny ve složení AS 
Předsedkyně AS FEK informovala o změnách ve složení AS FEK: Ing. Pavlína Hejduková, 
Ph.D. se vzdala mandátu senátorky, do AS FEK nastupuje Ing. Jitka Zborková, Ph.D. Dále 
zanikl mandát studentským senátorům Bc Lucii Doubravové a Ing. Radimovi Špicarovi, místo 
nich nastupují do AS FEK Bc. Jana Boučková a Ing. et Ing. Jiří Pešík.  

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU v Plzni bere na vědomí změny ve složení AS 
FEK. 

Na jednání AS FEK dorazil senátor RNDr. Mikuláš Gangur, Ph.D. 

 
2. Informace o výsledcích přijímacího řízení na akademický rok 2014/2015 
Proděkanka pro studijní záležitosti FEK Ing. Kunešová informovala AS FEK o výsledcích 1. 
a 2. kola přijímacího řízení na akademický rok 2014/2015. Nebyl dočerpán limit na počet 
přijatých studentů pro bakalářské studium (limit 547 studentů, počet zapsaných studentů 542). 
Problém je v nesplněných podmínkách uchazečů u příjímacího řízení. U navazujícího studia 
byl limit mírně překročen (limit 140 studentů, počet zapsaných studentů 158).  

Předsedkyně dr. Egerová otevřela prostor pro diskusi. 

Senátor Ženíšek se dotázal, zda je lepší převis nebo nedoplněný limit počtu studentů. Při 
nedoplnění limitu je nebezpečí snížení limitu pro příští roky. 

AS FEK ZČU bere na vědomí zprávu o výsledcích přijímacího řízení na akademický rok 
2014/2015. 

Na jednání AS FEK dorazil senátor JUDr. Ing. David Martinčík. 

 
3. Doplňovací volby do předsednictva AS FEK 
 
Volba tajemníka AS FEK 

Předsedkyně dr. Egerová informovala, že v souvislosti s ukončením mandátu Ing Špicara je 
potřebné zvolit nového tajemníka AS FEK. Volba je dle Jednacího a volebního řádu AS FEK 
tajná. Následně proto byla ustanovena volební komise ve složení Ondřej Pelnář, dr.  Zborková a 
dr. Tlučhoř.   

Předsedkyně dr. Egerová vyzvala členy AS FEK k nominaci kandidátů na tajemníka AS FEK. 
Následně sama navrhla na tajemníka senátorku Ing. Mgr. Radku Součkovou, která nominaci 
přijala. Žádné další nominace nebyly podány. Členové AS FEK po obdržení hlasovacích 
lístků přistoupili k volbě tajemníka. 

Po sečtení hlasovacích lístků za volební komisí vyhlásil senátor dr. Tlučhoř výsledky voleb 
tajemníka AS FEK – pro Ing. Součkovou se vyslovilo 14 přítomných členů AS FEK. Všechny 
hlasovací lístky byly platné. 

Akademický senát FEK ZČU zvolil tajemníkem AS FEK senátorku Ing. Mgr. Radku 
Součkovou. 

Volba zástupce studentů do předsednictva AS FEK 

Studenti si mezi sebou zvolili Bc. Janu Boučkovou jako zástupkyni do předsednictva AS 
FEK.  

 



4. Vyhláška o přijímacím řízení na akademický rok 2015/2016 
Děkan FEK doc. Plevný okomentoval Vyhlášku č. 8DV/2014 děkana FEK ZČU v Plzni 
„Přijímání ke studiu do bakalářských studijních programů na Fakultě ekonomické ZČU 
v Plzni pro akademický rok 2015/2016“, kterou senátoři obdrželi před jednáním AS FEK. 

Děkan doc. Plevný společně s proděkankou pro studijní záležitosti Ing. Kunešovou upozornili 
senátory na hlavní změny v přijímacím řízení oproti minulým rokům (možnost slovenské 
verze přijímací zkoušky Test všeobecných študijných predpokladov (VSP), potřebná výše 
průměrného prospěchu pro přijetí uchazečů bez přijímací zkoušky dle jednotlivých oborů, 
nejvyšší možné počty přijímaných uchazečů). 

Dr. Egerová otevřela diskusi k vyhlášce. Dr. Egerová vznesla připomínku, zda by vedení FEK 
nemělo zvážit navýšení nejvyšších možných počtů studentů v Plzni.  

Senátoři se dohodli navýšit nejvyšší možné počty přijímaných studentů u oborů Podniková 
ekonomika a management, Management obchodních činností a Systémy projektového řízení 
na 200 míst (místo studia Plzeň), u oborů Informační management, Ekonomická a regionální 
geografie na 100 míst (místo studia Plzeň).   

Návrh usnesení: 

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU v Plzni schvaluje Vyhlášku č. 8DV/2014 děkana 
Fakulty ekonomické ZČU v Plzni „Přijímání ke studiu do bakalářských studijních programů na 
Fakultě ekonomické ZČU v Plzni pro akademický rok 2015/2016“. 
 

Celkem přítomno senátorů:  14 Hlasů pro usnesení:  14 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO.  

 

Děkan FEK  Doc. Plevný následně okomentoval předloženou Vyhlášku č. 9DV/2014 děkana 
FEK ZČU v Plzni „Přijímání ke studiu do navazujících magisterských studijních 
programů na Fakultě ekonomické ZČU v Plzni pro akademický rok 2015/2016“, kterou 
senátoři taktéž obdrželi před jednáním AS FEK. 

Společně s proděkankou pro studijní záležitosti Ing. Kunešovou opět vysvětlili hlavní změny 
ve vyhlášce oproti minulým rokům (zkrácení časového limitu na vypracování přijímacích 
testů pro obory Podniková ekonomika a management a Systémy projektového řízení na 
navazující magisterské studium na základě předchozích zkušeností na 60 minut, potřebná 
výše váženého studijního průměru za bakalářské studium pro přijímání uchazečů bez 
přijímací zkoušky dle jednotlivých oborů studia, nejvyšší možné počty přijímaných uchazečů).  

Návrh usnesení: 

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU v Plzni schvaluje Vyhlášku č. 9DV/2014 děkana 
Fakulty ekonomické ZČU v Plzni „Přijímání ke studiu do navazujících magisterských studijních 
programů na Fakultě ekonomické ZČU v Plzni pro akademický rok 2015/2016“. 
 

Celkem přítomno senátorů:  14 Hlasů pro usnesení:  13 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 1 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO.  

 

 



5. Rozpočtová změna 
AS FEK byla předložena ke schválení rozpočtová úprava rozpočtu FEK ZČU, kterou děkan 
FEK s tajemnicí FEK následně okomentovali. Ke změnám nebyly vzneseny žádné 
připomínky.  

Návrh usnesení: 

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU v Plzni schvaluje rozpočtovou úpravu rozpočtu FEK 
pro rok 2014. 
 

Celkem přítomno senátorů:  14 Hlasů pro usnesení:  13 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 1 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO.  

 
Jednání opustila senátorka Ing. Jarmila Ircingová, Ph.D.  

 

6. Rozpočtový výhled na 2015 
Děkan FEK doc. Plevný představil Rozpočtový výhled FEK ZČU na roky 2015 a 2016. Je 
očekáván: propad vzdělávací dotace dle celkového počtu placených studentů, nárůst 
u institucionální podpory, propad u projektové činnosti (ukončení projektů ESF Unipranet, 
INEM).   

AS FEK bere na vědomí informaci o rozpočtovém výhledu FEK ZČU na roky 2015 a 2016. 

 

7. Různé 
Senátor JUDr. Ing. David Martinčík podal informace z jednání Předsednictva AS ZČU, 
upozornil na představení kandidátů na volbu rektora ZČU.  

Dále senátor Martinčík upozornil na nerovnoměrné pracovní výkony zaměstnanců FEK, které 
je třeba řešit. V této souvislosti doc. Eger uvedl, že je potřebné změnit kulturu organizace. 

 

Předsedkyně dr. Egerová poděkovala senátorům a ukončila jednání. 

 
Příští jednání AS FEK proběhne v listopadu 2014, termín bude upřesněn. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 



SCHVÁLENÁ USNESENÍ 
 

Návrh usnesení: 

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU v Plzni schvaluje Vyhlášku č. 8DV/2014 děkana 
Fakulty ekonomické ZČU v Plzni „Přijímání ke studiu do bakalářských studijních programů na 
Fakultě ekonomické ZČU v Plzni pro akademický rok 2015/2016“. 
 

Celkem přítomno senátorů:  14 Hlasů pro usnesení:  14 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO.  

 
Návrh usnesení: 

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU v Plzni schvaluje Vyhlášku č. 9DV/2014 děkana 
Fakulty ekonomické ZČU v Plzni „Přijímání ke studiu do navazujících magisterských studijních 
programů na Fakultě ekonomické ZČU v Plzni pro akademický rok 2015/2016“. 
 

Celkem přítomno senátorů:  14 Hlasů pro usnesení:  13 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 1 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO.  

 
 

Návrh usnesení: 

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU v Plzni schvaluje rozpočtovou úpravu rozpočtu FEK 
pro rok 2014. 
 

Celkem přítomno senátorů:  14 Hlasů pro usnesení:  13 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 1 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO.  

 
 
 
 
 
 
V Plzni dne 22. 10. 2014 
Zapsala: Ing. Michaela Krechovská, Ph.D., místopředsedkyně AS FEK 
Schválila: PaedDr. Dana Egerová, Ph.D., předsedkyně AS FEK 


